



## Cute & modern suite (Wien)



### Agent Info

Naam:	ArKadia
Bedrijfsnaam:	
Mistlampen:	United Kingdom
Telefoon:	
Languages:	Dutch, English, French, German, Italian, Polish, Portuguese, Romanian, Russian, Spanish, Swedish

### Advertentie details

Vastgoed voor:	Huur
Prijs:	EUR 1,835

### Locatie

Aanbevolen Auto Onderdelen:	Austria
Staat/Regio/Pronvincie:	Vienna
Plaats:	Vienna
Postcode:	1020
Geplaatst:	01-09-2024

### Omschrijving:

The comfort of a hotel room - the privacy of an apartment. The apartment is characterized by its unique charm. Here you will find the comfort and cleanliness of a hotel room while enjoying the freedom and privacy of your own home. This 40 m<sup>2</sup> apartment can comfortably accommodate 2 people with the spacious double bed in the bedroom. The highlight of the apartment is a cute balcony overlooking the quiet, green courtyard! The accommodation The comfort of a hotel room - the privacy of an apartment. The apartment is characterized by its unique charm. Here you will find the comfort and cleanliness of a hotel room while enjoying the freedom and privacy of your own home. This 40 m<sup>2</sup> apartment can comfortably accommodate 2 people with the spacious double bed in the bedroom. In the bright and fully equipped kitchen you can prepare a quick breakfast or a cozy candlelight dinner. The highlight of the apartment is a cute balcony overlooking the quiet, green courtyard! WiFi is available free of charge throughout the apartment. Airport transfers can be arranged upon request. Other important information A security deposit of EUR 250 is required upon arrival. It is paid by credit card. You will usually receive your refund upon departure. The security deposit will be refunded in full to your credit card after the accommodation has been inspected and no damages have been found. From one month onwards, the deposit is 1000 euros. Our hygiene standards include: - certified disinfectants - trained cleaning staff - laundry by certified companies

Die Unterkunft Der Komfort eines Hotelzimmers - die Privatsphäre einer Wohnung. Die Wohnung zeichnet sich durch ihren einzigartigen Charme aus. Hier finden Sie den Komfort und die Sauberkeit eines Hotelzimmers und genießen gleichzeitig die Freiheit und Privatsphäre Ihres eigenen Zuhauses. Dieses 40 m<sup>2</sup> große Apartment bietet mit dem geräumigen Doppelbett im Schlafzimmer bequem Platz für 2 Personen. In der hellen und voll ausgestatteten Küche können Sie ein schnelles Frühstück oder ein gemütliches Abendessen bei Kerzenschein zubereiten. Das Highlight der



---

Wohnung ist ein süßer Balkon mit Blick auf den ruhigen, grünen Innenhof! WLAN ist im gesamten Apartment kostenlos verfügbar. Ein Flughafentransfer kann auf Anfrage arrangiert werden. Weitere wichtige Hinweise Bei der Ankunft ist eine Schadenskaution von EUR 250 erforderlich. Sie wird per Kreditkarte hinterlegt. Sie erhalten die Erstattung in der Regel bei Abreise. Die Schadenskaution wird Ihnen in voller Höhe auf Ihre Kreditkarte zurückerstattet, nachdem die Unterkunft überprüft wurde und keine Schäden festgestellt wurden. Ab einem Monat beträgt die Kautionshöhe 1000 Euro. Unsere Hygienestandards umfassen: - zertifizierte Desinfektionsmittel - geschultes Reinigungspersonal - Wäsche von zertifizierten Unternehmen

## **Algemeen**

Afgewerkte vierkante meter: 40 m<sup>2</sup>

## **Room details**

Total rooms: 1

## **Lease terms**

Date Available:

## **Additionele informatie**

Website URL: [http://www.arkadia.com/LMDW-T35817/?utm\\_campaign=multicast&utm\\_medium=web&utm\\_source=IMLIX.COM](http://www.arkadia.com/LMDW-T35817/?utm_campaign=multicast&utm_medium=web&utm_source=IMLIX.COM)

## **Contact information**

IMLIX ID: u72d1afz4x-yvwdy2tf35

